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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ PROGRAMOVÉ RADY 
 

 

 

 

ECON: Ekonomicko-správní fakulta   

Název programu1: Podniková ekonomika a management (navazující magisterský v angličtině) 

Typ: Navazující magisterský 

Předseda rady: doc. Ing. Bc. Petr Suchánek, Ph.D. 

Počet studijních programů:1 

 

Datum zasedání programové rady: 24. 9. 2021 

 

Účast 

Jméno Zařazení 

doc. Ing. Bc. Petr Suchánek, Ph.D. Garant studijního programu 

Ing. Petr Smutný, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

doc. Ing. Radoslav Škapa, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Ing. Alena Šafrová Drášilová, Ph.D. Programový koordinátor studijní úspěšnosti 

Petra Hladky Zástupce studentů - omluvena 

Ing. Anida Krajina, Ph.D. Zástupce zaměstnavatelů/absolventů - 

omluvena 
* Doplňte řádky podle potřeby 

 

  

                                                           
1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci 

 

Komentář: 

Za hodnocené období v navazujícím magisterském programu, prezenčním, k žádným podstatným ani 

nepodstatným změnám nedošlo. 

 

Komentář: 

Zapojení studentů magisterského studia do výzkumných projektů katedry je spíše slabší, což je dáno 

také nízkým počtem studentů programu. Snaha o začleňování těchto studentů do výzkumných projektů 

však trvá. S ohledem na pandemii covid-19 nebyla vytvořena platforma pro spolupráci s podnikovou 

praxí. Na druhou stranu byl vytvořen dotazník a realizován výzkum zaměřený na podniky 

zaměstnávající absolventy a byla ověřena správnost směřování studijního programu. Obdobný výzkum 

byl proveden také mezi absolventy. Přestože výzkum nebyl primárně zacílen na zaměstnavatele a 

absolventy programu v angličtině, podařilo se získat relevantní výsledky i z pohledů zaměstnavatelů a 

absolventů tohoto programu. Bylo rozhodnuto o zisku mezinárodní akreditace AACSB. S ohledem na 

nutnost změnit český denní program Podnikové ekonomiky a managementu budou brány v potaz nejen 

podmínky této akreditace, ale také obsah a struktura tohoto programu v angličtině tak, aby oba programy 

splňovaly podmínky podobnosti a mohl je oba garantovat stávající jediný garant. 

 

Komentář: 

Počet studentů programu se drží na požadované výši a není třeba ho nijak radikálně měnit. Pandemie 

covid-19 zatím nemá vliv na zájem o studium, přestože toto studium ovlivňovala díky nemožnosti 

studentů fyzicky přijet na ESF MU. Ze strany fakulty a katedry však byla zajištěna on-line výuka (včetně 

on-line zkoušení, resp. ukončování předmětů), takže vzdělávání studentů ani jejich možnost pokračovat 

ve studiu nebylo ohroženo. Prostupnost do navazujícího doktorského studia trvá a je funkční, i když ne 

příliš využívaná (zřejmě s ohledem na nízký počet studentů v programu). Přesto z tohoto programu 

každoročně nastupují do doktorského studia jednotky studentů, přičemž z řad těchto studentů již máme 

první absolventy. 

Byla získána akreditace bakalářského studijního programu v angličtině, který bude tomuto navazujícímu 

programu předcházet. Program má název Business management and finance (garant Ing. Smutný, 

Ph.D.). Studium v tomto programu bylo zahájeno na podzim 2021. 
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4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního programu Opatření vedoucí k cíli 

Implementace 

opatření 

(rok nebo 

cyklus) 

Zapojení studentů navazujícího 

magisterského studia do 

výzkumných projektů katedry 

Využití interního (univerzitního) stipendijního 

programu GAMU pro stimulaci zájmu studentů 

navazujícího magisterského studia pro zapojení 

se do výzkumných projektů; oslovení a 

zapojení studentů do interních i externě 

financovaných výzkumných projektů 

2021-2022 

Pokračovat v průzkumech mezi 

partnery (podniky) a studenty 

(absolventy) v navazujícím 

magisterském studijním programu 

včetně určitých modifikací na 

tento program v angličtině 

Na základě vytvořených dotazníků zjišťovat u 

dvou skupin respondentů (podniků a 

absolventů) správnost směřování studijního 

programu v angličtině, resp. správnost 

koncepce programu a předmětů v angličtině 

z hlediska potřebných a získaných kompetencí. 

2022 

Příprava mezinárodní akreditace 

navazujícího magisterského 

studijního programu Podniková 

ekonomika a management v 

angličtině 

Byly prostudovány podmínky nutné 

k mezinárodní akreditaci dle AACSB a v blízké 

budoucnosti začnou práce na zisku této 

mezinárodní akreditace 

2021-2023 

Vytvoření systému komunikace 

s absolventy programu 

Zahájit kroky k vytvoření systému průběžné a 

systematické komunikace s absolventy 

programu. 

2022 

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

Komentář: 

Zapojení studentů navazujícího magisterského studia do výzkumných projektů katedry zvyšuje šance 

těchto studentů pokračovat doktorským studiem. Díky tomu, že jazykem ekonomických věd je 

angličtina, je studium tohoto programu pro studenty velkou výhodou. 

Dva provedené výzkumy mezi absolventy a v podnicích se ukázaly jako vhodná varianta zisku informací 

o kvalitě vyučovaných studijních programů s ohledem na očekávání studentů i podnikatelské praxe a je 

vhodné v nich pokračovat tak, aby bylo možno vyhodnotit meziroční změny. Zároveň je vhodné 

připravit variantu dotazníku pro absolventy programu v angličtině včetně určitých a specifických 

modifikací. 

 

Komentář: 

Programová rada se seznámila s neoficiálními návrhy katedry financí na úpravu (snížení) kreditové 

dotace některých předmětů, které jsou povinné i pro program Business Management. Konstatovala, že 

návrh neohrožuje strukturu programu z hlediska kreditové skladby a dodržení minimálních kreditových 

dotací pro skupinu povinných a povinně volitelných předmětů programu a zaujala k návrhu neutrální 

stanovisko.  
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